
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Jurcewicza

na 45. posiedzeniu Senatu
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Oœwiadczenie skierowane do ministra spraw wewnêtrznych i administracji Jerzego Millera

Szanowny Panie Ministrze!
Ustawa o funduszach so³eckich jest dobrze oceniana przez œrodowiska wiejskie. Na spotkaniach

mieszkañcy podkreœlaj¹, ¿e stworzono ka¿demu so³ectwu mo¿liwoœæ realizacji zadañ, na które maj¹
bezpoœredni wp³yw.

Pojawiaj¹ siê pytania dotycz¹ce mo¿liwoœci skorzystania z funduszu so³eckiego w ramach sk³adania
wniosków o pozyskanie œrodków finansowych z Unii Europejskiej czy te¿ innych Ÿróde³. Czy fundusz so-
³ecki mo¿e byæ wliczany jako wk³ad w³asny do aplikowania o inne œrodki finansowe?

Drug¹ spraw¹, jaka by³a poruszana, jest mo¿liwoœæ ³¹czenia œrodków przez kilka so³ectw w celu wy-
konania wspólnego zdania.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Jurcewicz




